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Zápis z jednání Komise dopravy č. 20 konané dne  

07. 12. 2011 

 

 

 

Přítomni:  Mgr. Atlasová, p. Růžička, Ing. Vejmelka, p. Novotný, Mgr. Tůma, p. Zapletal,  

            Ing. Velek, Ing. Císovský, Ing. Břeský, plk Mgr. Dytrt, Ing Sychra, pí. Mrázková, 

            Ing. Dvořák 

                   

 

Omluveni: 
Nepřítomni: Ing.Fiedler 

 

 

Komise je usnášeníschopná. Přítomno 10 členů s právem hlasovat z celkových 11 

Program 20. zasedání KOD: 

 

1. Schválení zápisu 19. KOD 

2. Schválení programu 20. KOD 

3. Dopravní řešení v Hlubočepské ulici – KAR 

4. Návrh pana ……na snížení počtu autobusových linek projíždějících přes Starý Barrandov. 

5. Informace o průběhu projektu zón placeného stání – Ing. Vejmelka 

6. Informace o projektu elektromobility - Ing. Vejmelka 

7. Bezbariérový přístup do stanice metra trasy B – Anděl 

8. Návrh zasedání KOD na 1. Pololetí 2012: 4.1., 18.1.,1.2., 15.2., 29.2., 14.3., 28.3., 11.4., 25.4., 

9.5., 23.5., 6.6., 20.6.; 

9. Různé 

                                                                                                                                                                          

 

Ad 1) Zápis ze zasedání 19. KOD byl schválen                                      Hlasování: 8/0/0 - schváleno 

 

Ad 2) Program zasedání 20. KOD byl schválen                                                                                        

                                                                                                                  Hlasování: 9/0/0 - schváleno 

 

Ad 3) Dopravní řešení v Hlubočepské ulici – KAR                                  

 

          KOD vzala na vědomí přednesenou studii a odkládá projednání  na termín svého příštího     

jednání.                                                                                                                                                                                        

                                                                                                                 Hlasování:10/0/0 - schváleno      

 

Ad 4)  Návrh pana …….. na snížení počtu autobusových linek projíždějících přes Starý Barrandov 

                                                               

   KOD nedoporučuje změny dopravní obslužnosti v oblasti Starého Barrandova a to z důvodu 

případného snížení dostupnosti MHD v tomto území  

Hlasování:9/0/0 - schváleno (1 nepřítomen)     
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Ad 5)  KOD bere na vědomí informaci o průběhu projektu zón placeného stání 

           

 

Ad 6)  KOD bere na vědomí  informaci o projektu elektromobility 

 

Ad 7)  Bezbariérový přístup do stanice metra trasy B – Anděl 

 

 KOD z důvodu bezpečnosti silničního provozu a přístupnosti bezbariérového přístupu 

doporučuje variantu tzv. dlouhou tzn. z ul. Nádražní 

Hlasování:10/0/0 - schváleno      

 

Ad 8)   KOD schvaluje návrh zasedání KOD na 1. pololetí 2012: 4.1., 18.1.,1.2., 15.2., 29.2., 14.3.,    

28.3., 11.4., 25.4., 9.5., 23.5., 6.6., 20.6.; 

 

Ad 9)    Zamezení vjezdu motorových vozidel na chodník podél ul. Lamačova (od kruhového objezdu 

ul. Pražského) 

KOD  doporučuje konzultovat možnost instalaci sloupku s HZS 

Hlasování:9/0/0 - schváleno      

 

 

 

 

 

 

 

Jednání KOD začalo v 16.00 hod. a skončilo v 18.00  hod. 

 

Termín příštího jednání KOD: 21. 12. 2011 v 16.00 hod.   

 

Předseda: Mgr. Atlasová 

    

Zapsal:   Kateřina Havelková 

 

Ověřil:    Mgr. Atlasová 

 

Příloha:  Prezenční listina 

               


